
Patricia és Barney

        

név :

  

Vadász Patricia

  
    

születési év:

  

1986.

  
    

foglalkozása :

  

szinkrondramaturg

  
    

hobbija :

  

tánc és kutya...kutya...kutya
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kutya neve :

  

Barney

  
    

születési éve:

  

2009.

  
    

K99 vizsgái :

  

E1, Ü2

  
    

kutya kedvenc szokása:

  

hízelegni az embereknek, minél jobban összekoszolni magát, labdázás, vízbe feküdni bármikor és bármi áron
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Már gyerekkorom óta odavagyok a kutyákért, amíg nem lett saját kutyám, addig rendszeresen
átjártam a szomszéd kutyákhoz. Barney előtt két hosszúszőrű collie-m volt, Benji és Axel.

  

Barney a harmadik kutyám, de sok szempontból az első. Ő már akkor került hozzám, miután
elköltöztem otthonról. Én választottam ki, nekem kellett minden szempontból gondoskodnom
róla, ő az első, akivel kutyaiskolába jártam. Körülbelül 3-4 hónapos lehetett, amikor a parkban
sétálva találkoztunk egy másik kutyással, akinek nagyon engedelmes kutyája volt. Megtetszett,
hogy mi mindent megcsinál a gazdájának. Ezen felbuzdulva elkezdtem kutyaiskolát keresni.
Rátaláltam a Népszigeti Kutyaiskola honlapjára, ahol olyanokat olvastam, amiket sehol máshol.
Az iskola nem volt éppen közel hozzánk, de a Népszigeti Bemutatócsoport videói után már
biztosan tudtam, hogy másik iskolába nem megyek. Titkon reméltem, hogy egyszer majd mi is a
csoport tagjai lehetünk. Azon a napon, mikor Barney 7 hónapos lett, elkezdtük az alapfokú
tanfolyamot, ami nem egészen úgy alakult, mint amire számítottam. Rá kellett jönnöm, hogy
nem is a kutyámat írattam be az iskolába, hanem saját magamat, és annál jóval többről van
szó, mint megtanulni, hogy mit hogyan tanítsak meg neki. Barney egy nagyon kedves, hízelgő
kutya, akivel szinte bárhova elmehetek anélkül, hogy attól félnék, hogy túl sok lesz neki.
Amilyen kedves, legalább annyira magabiztos is, éppen ezért folyamatosan újabb és újabb
kihívások elé állított. A középfokú tanfolyam elvégzése után szerettem volna még inkább
elmélyedni a Tükör módszerben, és hozzáértőbb gazdája lenni a kutyámnak, ezért elvégeztem
a kiképzésvezetői tanfolyamot, és különböző szemináriumokra jártam. Igyekeztem segíteni a
körülöttem lévő kutyásoknak is olyan dolgokban, amiket nekem már sikerült megoldanom.

  

A Tükör Módszer Bemutató Csoporthoz 2013-ban csatlakoztunk, ezenkívül az ELTE Etológia
Tanszék kutatásaiban is részt veszünk, 2012 óta az agykutatási, 2014 óta pedig az
érintőképernyős projektben.
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